
Referat af bestyrelsesmøde 8. januar 2013 i Amager Badminton Club. 
 

 

Til stede: Per Munch (PM), Jørgen Jensen (JJ), Morten Munch (MM) Marianne Bjerborg, Per 

Reslow, Jan Sølyst (JS) Bo Dalsgaard og Martin Borch (MB), 

 

Referent:  Martin Borch 

 

Afbud:  Martin Hindsbo (MH), 

  

Referat fra sidste møde godkendt. 

 

Kontoret: Man vil nu lukke portene i ejendommen, hvilket vil give ABC en del udfordringer. 

Det sker snart, så bestyrelsen må snarest have et møde med ejendommens repræsentanter 

for at skaffe os de bedste betingelser som muligt. 

Døren til restauranten laves meget snart. Det er er blevet forsinket p.g.a. misforståelser. 

Piktogrammerne er tavlerne er nu sat op. 

Rengøringsniveaet er blevet forbedret. Nu skal det bare holdes. Der skal ikke gøres rent, 

men holdes rent. 

Martin har ønsket at få ændret arbejdstiden om fredagen til 9-15. Det er godkendt, men 

kan tages op på ny, hvis forholdene ændres. 

 

USU: Der laves en folder om, hvem vi er, så forældre og børn er bedre orienterede. Heri 

fortælles også om BadmintonPeople, som fremover bliver omdrejningspunkt for mange 

forskellige ting. 

 Vi vil gerne have flere ungdomsspillere til at deltage i turneringer. Vi kan måske lave en 

hjemmeturnering for at gøre dem fortrolige med at spille turnering. 

 Vi havde stor succes med 60 børn til juleafslutning.  

 Holdturneringen kører fint, og vi må skifte lidt mellem børnene. 

 Vi havde 2 spillere til åben C-række turnering. 

 Årets Mads P- turnering gik rigtigt fint. 

 

Byggeudv: Byggeregnskabet er nu lavet færdigt og sendt til kommunen. 

 Vedr. fugtproblemer i omklædningsrummene, så har vi fået et tilbud fra Linde vedr. 

udsugning. Vi starter med herreomklædningen, og går det godt, fortsætter vi hos damerne.  

  

Veteran: Holdkampene kører fint, og vi har ikke haft de frygtede problemer med at skaffe spillere 

selvom holdene spillere i de samme weekender.  

 Vi overvejer, at skære et +40 hold, men tilmelde et ekstra +50 hold. 

  

 Økonomi: Vi har fået 29.000 kr. for meget fra Fos, men da vi er tildelt 60.000 kr. fra en ekstrapulje, 

så får vi 31.000 kr. ekstra. 

 Vi ser ud til at ende med et overskud for 2012 på 50-100.000 kr. 

 Vi har brugt 550.000 kr. af egne penge til byggeprojektet. 

 Budgettet for 2013 bør snarest være på plads. 

 Tidspunktet for kontingentbetalingen (ikke USU)  justeres, så betalingsfristerne for 

indbetaling fremover vil være 31/5 og 30/11. 

 Det nye klubmodul (BadmintonPeople) tages i brug fra ny sæson. 

 Per M undersøger priser for kondicykel til foyéren. 

 Marianne kigger på møbler til foyéren.  

 

Restaurant: Vi tilstræber at få gulvet undersøgt i slutningen af april. 

 

 



 

Klubmesterskaberne afholdes i ugen 15-20. april. 

 

Generalforsamlingen er i år sat til tirsdag en 23. april kl. 19.30. 

 

 

 

Næste møde:  tirsdag den 19. februar 2013. - 17.00 økonomiudvalg. – 18.00 bestyrelsesmøde. 

 

 

 

 

 

 

 

 


